ACTIVE KEY GMBH

BUSINESS ADDRESS: Rosental 7 c/o Mindspace | 80331 München | Germany **BUSINESS PREMISES & DELIVERY ADDRESS:** Active Key GmbH | Brunnenäcker 6 | 91257 Pegnitz | Germany **PHONE:** +49 9241 / 48 33 7 – 0 | **FAX:** +49 9241 / 48 33 7 – 29

E-MAIL: info@activekey.de | **WEB:** www.activekey.de



Sehr geehrte Kunden,

die Firma Active Key GmbH folgt dem Konzept Ihrer Muttergesellschaft Cherry SE und konsolidierte in einem ersten Schritt die CE-Konformitätserklärungen in einem Dokument je Produkt-Kategorie. In einem zweiten Schritt werden die CE-Konformitätserklärungen in Zukunft auf der Website der Cherry-Gruppe veröffentlicht. Bitte rufen Sie die jeweils zutreffende Konformitätserklärung unter folgendem Link auf:

- https://www.cherry.de/unternehmen/zertifizierungen
 - CE Radio products Active Key EN
 - CE RFID products Active Key EN
 - CE Wired products Active Key EN

Weiterhin stellen wir keine spezifische CE-Konformitätserklärung für die Richtlinie 2011/65/EU (RoHS) mehr aus, da diese gemäß den Regeln dieser Richtlinie in die jeweilige CE-Konformitätserklärung der Produktgruppe direkt eingebettet sein muss. Die CE-Konformitätserklärung schließt jeweils alle delegierten Richtlinien zu RoHS zum Zeitpunkt der Unterschrift mit ein.

Unsere Erklärung zu REACH finden Sie hier: REACH Konformitätserklärung

Bei Fragen kontaktieren Sie bitte unseren Kundendienst unter

Telefon: +49 9241 48337 0 E-Mail: info@activekey.de

Vielen Dank für Ihr Verständnis!

Dear Customers,

The company Active Key GmbH follows the concept of its parent company Cherry SE and, in a first step, consolidates the CE declarations of conformity (DOC) in one document for each product category. In a second step, the CE declarations of conformity will be published on the Cherry Group website in the future. Please access the applicable declaration of conformity using the following link:

- https://www.cherry-world.com/company/certifications
 - CE Radio products Active Key EN
 - CE RFID products Active Key EN
 - CE Wired products Active Key EN

Furthermore, we no longer issue a specific CE declaration of conformity for Directive 2011/65/EU (RoHS), as this must be directly embedded in the respective CE declaration of conformity for each product group in accordance with the rules of this directive. The CE declaration of conformity includes all delegated directives under RoHS at the time of signature.

You can find our declaration on REACH here: <u>Declaration to REACH</u>

If you have any questions, please contact our customer service at

Phone: +49 9241 48337 0 Email: info@activekey.de

Thank you for your understanding!